

Citrus CleanStart

84 Capsules / 28 foil packets (237 g)

Herbal Cleansing & Detoxifying Program, Stock No. 3994-2

The colon eliminates waste and toxins from the body. The low-fiber, highly processed Western diet typically doesn't supply the body with the essential enzymes and fiber it needs to eliminate these wastes. This can result in a buildup of toxic waste material in the colon.

The CleanStart cleansing and detoxifying program provides the most complete and balanced herbal cleanse available to help protect the body from waste that affects health. Citrus CleanStart has a tangy citrus flavor and smooth texture for ease of use.

NSP Advantage

Complete Herbal Cleansing & Detoxifying Program.

Citrus CleanStart provides all of the health benefits of an herbal bowel cleansing program. In addition to laxative and detoxifying herbs, it also provides psyllium fiber and bentonite to further aid in the elimination of toxic wastes. Citrus CleanStart is effective yet is gentler and more easily tolerated than other cleanses. It comes as a 14-day program packaged in a convenient box with 28 daily drink packets and 28 capsule packets. Each drink packet contains 8.49 grams of a specially formulated drink mix to aid in cleansing of the bowel. Each capsule packet contains 1 capsule of Enviro-DTX and 2 capsules of LBS II.

Ingredients: Medicinal Ingredients:

LBS II: Each capsule contains 425 mg of a proprietary blend of Cascara sagrada bark, Buckthorn bark, Licorice root, Capsicum fruit, Ginger rhizome, Couch grass rhizome,

Oregon grape root and rhizome, Red clover flowers, Turkey rhubarb root

Enviro-DTX: Each capsule contains 501 mg of a proprietary blend of Marshmallow root, Burdock root, Dandelion root, Fenugreek seeds, Ginger rhizome, standardized pepsin extract (porcine source), Red clover flowers, Sarsaparilla root and rhizome, Yellow dock root, Echinacea purpurea root, Lactic acid bacteria, Cascara sagrada bark, Milk thistle seed extract.

Cleanse packet: Each packet contains 8.49g of a proprietary blend of Psyllium seed hulls, bentonite, Aloe vera leaves (source: aloe gel freeze-dried extract), Chlorophyll.

Non-medicinal ingredients:

LBS II: gelatin capsule

Enviro-DTX: gelatin capsule, maltodextrin (carrier for lactic acid bacteria), lactose (carrier for pepsin enzymes).

Cleanse packet: Maltodextrin, natural flavours, potassium citrate, citric acid, natural carrot extract, stevia extract.

Recommendation (adult): Take orally contents of one capsule packet with breakfast and dinner (twice daily). Each capsule packet contains two capsules of LBS II and one capsule of Enviro-DTX. Take contents of one cleanse packet 15-30 minutes before breakfast and 15-30 minutes before dinner. Mix cleanse packet in 8 ounces of water. Shake, blend, or stir vigorously. Drink immediately. It is recommended that an additional glass of water be consumed immediately after drink. Drink plenty of water throughout the day.

Citrus CleanStart (continued)

84 Capsules / 28 foil packets (237 g)

Herbal Cleansing & Detoxifying Program, Stock No. 3994-2

Risk Information: Contains cascara sagrada, buckthorn bark and Turkey rhubarb. Do not use if you are pregnant or breastfeeding. See your health care provider prior to use if any medical condition exists, or when taking any medication. Read and follow recommendation carefully. Do not use if diarrhea, loose stools,

or abdominal pain are present or develop. Use of this product may worsen these conditions and be harmful to your health. Chronic diarrhea can result in serious illness.

Warning: May cause allergic reaction in persons sensitive to inhaled or ingested psyllium.

Features & Benefits

- Supports the natural, everyday cleansing of toxic waste from the body .
- Promotes intestinal regularity and a healthy colonic environment
- Improves energy and promotes a feeling of well-being.
- Complete colon cleanse helps eliminate waste while nourishing the waste-filtering and detoxifying organs.

CleanStart aux Agrumes

84 capsules / 28 sachets d'aluminium (237 g)

Programme dépuratif et détoxifiant aux herbes, No de stock 3994-2

Le côlon élimine les déchets et les toxines du corps. Le régime occidental faible en fibres et hautement raffiné ne fournit pas au corps les enzymes et les fibres essentiels nécessaires pour éliminer les déchets. Il s'en suit une accumulation de déchets toxiques dans le côlon.

Le programme dépuratif et détoxifiant CleanStart procure le nettoyage aux herbes le plus complet et le plus équilibré qui soit pour aider à protéger le corps contre les déchets qui ont un effet sur la santé. CleanStart aux Agrumes a un goût d'agrumes piquant et une texture onctueuse qui le rend agréable à utiliser.

Avantages NSP

Programme complet de nettoyage et de détoxification.

CleanStart aux Agrumes procure tous les bienfaits santé d'un programme de nettoyage du côlon à base d'herbes. En plus des herbes laxatives et détoxifiantes, il fournit aussi des fibres de psyllium et de la bentonite pour favoriser davantage l'élimination des déchets toxiques. CleanStart aux Agrumes est efficace, cependant il est plus doux et plus facilement toléré que les autres cures de nettoyage. Ce programme de 14 jours est offert dans une boîte pratique avec 28 sachets à boire et 28 sachets de capsules. Chaque sachet à boire contient 8,49 grammes d'un mélange à boire spécialement formulé pour favoriser le nettoyage du côlon. Chaque sachet de capsules contient: 1 capsule de Enviro-DTX et 2 capsules de LBS II.

Ingrédients médicinaux: **LBS II:** Chaque capsule contient 425 mg d'un mélange breveté

d'écorce de cascara sagrada, écorce de ner-prun, racine de réglisse, fruit du capsicum, rhizome de gingembre; rhizome de chiendent, racine et rhizome de mahonia à feuilles de houx, fleur de trèfle rouge, racine de rhubarbe de Turquie

Enviro-DTX: Chaque capsule contient 501 mg d'un mélange breveté de racine de guimauve, racine de bardane, racine de pissenlit, graine de fenugrec, rhizome de gingembre; extrait normalisé de pepsine (source porcine), fleur de trèfle rouge, racine et rhizome de salsepareille, racine de paille, racine de rudbeckie, bactéries lactiques, écorce de cascara sagrada, graine de chardon-Marie

Sachet 'Cleanse': Chaque capsule contient 8,49g d'un mélange breveté d'enveloppes de graines de psyllium, bentonite, feuilles d'aloès vera (source: extrait de gel d'aloès lyophilisé); chlorophylle

Ingrédients non médicinaux:

LBS II: capsule de gélatine

Enviro-DTX: capsule de gélatine, maltodextrine (porteuse des bactéries lactiques), lactose (porteuse des enzymes pepsines)

Sachet 'Cleanse': maltodextrine, saveurs naturelles, citrate de potassium, acide citrique, extrait naturel de carotte, extrait de stévie

Mode d'emploi: Prendre par voie orale le contenu d'un sachet de capsules au déjeuner et au dîner (deux fois par jour). Chaque sachet de capsules contient deux capsules de LBS II et une capsule d'Enviro-DTX. Prendre le contenu d'un sachet 'Cleanse' 15-30 minutes avant le déjeuner et 15-30 minutes avant

CleanStart aux Agrumes

84 capsules / 28 sachets d'aluminium (237 g)

Programme dépuratif et détoxifiant aux herbes, No de stock 3994-2

le dîner. Mélanger le contenu du sachet 'Cleanse' dans 8 onces d'eau. Secouer, mélanger ou remuer énergiquement. Boire immédiatement. Il est recommandé de boire un autre verre d'eau immédiatement après.

Boire beaucoup d'eau tout au long de la journée.

Infos-risques: Contient écorce de cascara sagrada, écorce de nerprun et racine de rhubarbe de Turquie. Ne pas prendre pendant la grossesse ou l'allaitement. Consultez votre intervenant en soins de santé avant emploi s'il y a quelque condition médicale que ce soit ou

si vous prenez des médicaments. Lire et suivre les indications avec soin.

Ne pas prendre en cas de diarrhée, selles molles ou douleur abdominale. L'emploi de ce produit peut aggraver ces conditions et s'avérer nuisible à votre santé. La diarrhée chronique peut occasionner une maladie sérieuse.

Avertissement: Peut occasionner une réaction allergique chez les personnes sensibles à l'inhalation ou l'ingestion de psyllium.

Caractéristiques et Bienfaits

- Soutient le nettoyage naturel, quotidien des déchets toxiques du corps.
- Favorise la régularité intestinale et un environnement sain du côlon.
- Améliore l'énergie et favorise une sensation de bien-être.
- Un nettoyage complet du côlon aide à éliminer les déchets tout en nourrissant les organes qui filtrent et détoxifient les déchets.